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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:534 Antibiotikaresistenta bakterier i svenska kycklingar

I SVT:s Dokument inifrån den 17 december konstateras att så mycket som var 
tredje av de svenska broilerkycklingarna kan bära på antibiotikaresistenta 
bakterier som kan spridas till människor. Dessutom vet vi sedan tidigare att 
kycklingarna ofta lider av benskörhet och andra problem. Det är den extremt 
intensiva och toppstyrda produktionen och avelssystemet som är grunden till 
dessa problem. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Tänker statsrådet vidta åtgärder för att göra kycklinguppfödningen mindre 
toppstyrd och centraliserad samt mer skonsam för djuren, och i så fall vilka 
åtgärder? 

………………………………………

Jens Holm (V)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
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